
V Borotíně dne 10. března 2022 

  

Z á p i s 

 

z 22. zasedání Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 10. března 2022 od 18,00 

hodin v zasedací místnosti na radnici v Borotíně 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

 

1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zasedání zahájila a řídila paní Mgr. Lenka Pípalová. Zasedání je schopno se usnášet. 

Je přítomno 12 zastupitelů (85 % zvolených) a 2 hosté. 

Zapisovatelem byl jmenován Ing. Antonín Brož, ověřovateli zápisu byli jmenováni 

paní Jitka Tejnorová a pan Miloš Němeček. 

 

1.2 Program zasedání 

Předsedající navrhla program 22. zasedání zastupitelstva. Vyzvala členy 

zastupitelstva, aby se vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo zda 

navrhují předložený program doplnit či změnit. Bylo přistoupeno k hlasování 

o programu. 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

3. Postup prací na obecních stavbách, granty, projednání smluv  

4. Dotace a příspěvky z rozpočtu obce 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací a TJ Sport 

6. Připomínky, diskuse, různé  

7. Závěr 

Návrh na usnesení č. 335: Zastupitelstvo schvaluje program 22. zasedání 

zastupitelstva dle návrhu předneseného předsedající. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 335 bylo schváleno. 

 

 2. Zápis z minulého zasedání 

Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají k zápisu z minulého 

zasedání nějaké připomínky či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů neměl 

připomínky 

 

3. Postup prací na obecních stavbách, projednání smluv 

 

3.1 Oprava místních komunikací Borotín  

Starosta obce informoval zastupitele o postupu prací na akci. Čeká se na vyhodnocení 

dotačního programu MMR, kam byla podána projektová žádost o podporu. 

Zastupitelé projednali další opravy komunikací v případě, že dotace nebude 

přidělena.  



Dále projednali opravy komunikací v extravilánu obce. Zastupitelé zároveň navrhují 

vyvolat jednání s obcí Chotoviny ohledně opravy spojnice Basamtka – Řevnov, která 

je v jejím majetku. 

Návrh na usnesení 336: Zastupitelstvo schvaluje opravu místních komunikací 

v extravilánu obce v úsecích od hřiště u rybníka k Pejšově Lhotě a kolem Petráňových 

rybníčků. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení č. 336 bylo schváleno. 

 

3.2 Výstavba MK na sídlišti U Buzína 

Starosta informoval zastupitele o postupu prací na akci. Proběhlo předání staveniště, 

zahájení prací očekáváme v dubnu 2022. Na podporu financování akce byla podána 

žádost do Krajského investičního fondu, výsledek zatím není znám. Zastupitelé 

vzali informace na vědomí. 

 

3.3 Informace o obnově a údržbě bytového fondu 

Proběhlo jednání s nájemníky č. p. 261 – 263 ohledně úklidu a drobných oprav 

společných prostor. Dále proběhlo jednání s nájemníky č. p. 251 – 260 ohledně fondu 

oprav a revize nájemních a kupních smluv v řadových domech. 

Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

3.4 POV JČ kraje 

Byla podána projektová žádost na opravy v č. p. 261 – 263, konkrétně výměna 

vchodových dveří, opravu a sanaci omítek v přízemí, drenáž a izolace severní strany 

budovy a drobné terénní úpravy na severní straně. Vyhodnocení programu zatím 

neproběhlo. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 

3.5 Zpracování územních studií 

Starosta informoval zastupitele o postupu prací na akci. Byla podepsána smlouva 

s projekční kanceláří na lokality ZBO 1 a ZBO 8. Připravuje se jednání s vlastníky 

pozemků. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 

3.6 Zpracování Strategického plánu obce na roky 2022 - 2032  

Zastupitelé vzali na vědomí postup při zpracování Strategického plánu rozvoje obce. 

Probíhá sběr dat potřebných ke zpracování dokumentu. 

 

3.7 Projednání smluv 

 

3.7.1 Rumpold – dodatek č. 5 smlouvy za likvidaci komunálního odpadu 

Zastupitelé projednali návrh dodatku č. 5 ke smlouvě za likvidaci komunálního 

odpadu. 

Návrh na usnesení č. 337: Zastupitelstvo schvaluje dodatek smlouvy. 

 Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 337 bylo schváleno. 

 



 

3.8 Rekonstrukce ČOV a kanalizace v obci 

Zastupitelé projednali možnost rekonstrukce ČOV a kanalizace, postup prací 

a přibližný finanční rozsah akce. Zastupitelé diskutovali nad možnými variantami 

řešení a možnostech jejich financování z rozpočtu obce a různých dotačních titulů. 

Prvotním podkladem k dalším jednáním je zpracování geodetického zaměření 

stávající kanalizace.  

Návrh na usnesení 338: Zastupitelstvo schvaluje zpracování geodetického zaměření 

stávající kanalizace v Borotíně dle předběžné cenové nabídky a pověřuje starostu 

dalším jednáním. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 338 bylo schváleno. 

 

4. Dotace a příspěvky z rozpočtu obce 

4.1 Schválení výzev pro spolky 

Zastupitelé projednali znění výzev na podporu konání akcí a podporu činnosti spolků. 

Návrh na usnesení 339: Zastupitelstvo schvaluje znění výzvy č. 1 Podpora činnosti 

spolků a výzvy č. 2 Podpora konání akcí a pověřuje starostu jejich vyhlášením. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 339 bylo schváleno. 

 

4.2 Mimořádný příspěvek na UK 

Zastupitelé projednali způsob řešení problémů vzniklých v souvislosti s krizí 

na Ukrajině. Diskutovali o formě pomoci ze strany obce. Byly vytipovány lokality, 

kde lze ubytovat příchozí uprchlíky. Budovy však potřebují některé stavební úpravy 

a je nutné je vybavit potřebným mobiliářem. Zastupitelé projednali výši podpory, 

která bude poskytnuta z rozpočtu obce na poskytování ubytování a dalších služeb 

s tím spojených. 

Návrh na usnesení 340: Zastupitelstvo schvaluje mimořádný výdaj ve výši 300.000,- 

Kč na financování nákladů spojených s uprchlickou krizí na území obce. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení č. 340 bylo schváleno. 

 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací obce 

 

5.1 ZŠ a MŠ Borotín 

Současná naplněnost – 193 žáků (z 200) a 47 dětí (max. 56 – 6).  

Proběhla částečná oprava sklepních prostor – zázemí pro kuchařky a sklad školníka, 

bude opravena i část, ve které bývala kotelna. Po skončení topné sezóny je nutné 

opravit rozvody u tepelných čerpadel pod jídelnou.  

Ředitelka školy informovala o termínech zápisu do ZŠ i MŠ. Dále informovala 

o výsledku mimořádné sbírky na pomoc Ukrajině a způsobu začlenění ukrajinských 

dětí do výuky. 

 

 

 



 

5.2 Informace TJ Sport 

Předseda TJ Sport RNDr. Václav Čapek informoval zastupitele o činnosti spolku 

v roce 2021, podaných žádostech o dotace a způsobu péče o sportoviště v obci. 

Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

6. Připomínky, diskuse, různé 

 

6.1 Oznámení o provedených kontrolách 

Paní Jana Čermáková, účetní obce, informovala zastupitele o proběhlé kontrole. 

Proběhl audit hospodaření obce z Jihočeského kraje. Nebyly shledány žádné závažné 

nedostatky.  

 

6.2 Rozpočtové opatření 

 Zastupitelé vzali na vědomí RO č. 1, které schválila rada městyse, a projednali 

rozpočtové opatření č. 2. 

Návrh na usnesení č. 341: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1 

a schvaluje rozpočtové opatření č. 2, které je přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 341 bylo schváleno. 

 

6.3 Změna poskytovatele lékařských služeb 

Zastupitelé projednali návrhy MUDr. Cíchy, který má zájem převzít lékařskou praxi 

po MUDr. Brožové. Starosta informoval zastupitele o průběhu jednání. Zastupitelé 

vzali informace na vědomí. 

 

6.4 Návštěva Borotína na Moravě 

Zastupitelé projednali možné termíny návštěvy Borotína na Moravě. Návštěva 

se uskuteční ve dnech 16. a 17. července 2022.  

 

6.5 Vesnice roku 

Zastupitelé projednali účast v soutěži Vesnice roku 2022. 

Návrh na usnesení 342: Zastupitelstvo schvaluje účast obce v soutěži a náklady 

spojené s reprezentací obce. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení č. 342 bylo schváleno. 

  

6.6 Kalendář kulturních akcí  

Zastupitelé vzali na vědomí kalendář kulturních akcí, které se uskuteční v Borotíně 

a okolí. 

 

6.7 Bytová situace v obci 

Zastupitelé diskutovali o dlouhodobě plánovaných akcích v oblasti bytového fondu. 

Starosta informoval o postupu projekčních prací na rekonstrukci č. p. 1. 

 



6.8 Zálohy na vodné a stočné 

Zastupitelé projednali možnost pro občany platit zálohy na vodné a stočné. Požádali 

účetní obce o zpracování podkladů z hlediska finanční a časové náročnosti. 

 

6.9 Komunikace Pikov – Vesec 

Pan Jan Vavřík upozornil na lokální vady na komunikaci z Pikova do Vesce. Z tohoto 

důvodu je nutné jednat s dodavatelskou firmou o možné opravě v rámci reklamace.  

 

7. Závěr 

 

Schůzi zakončila Mgr. Lenka Pípalová ve 21,10 hodin. 

 

Ing. Karel Tůma, starosta …................................................. 

  

Mgr. Lenka Pípalová, místostarostka …............................... 

  

Ověřovatelé zápisu: ................................................................ 


